



Ref: DM/ENV-/

request all

Date: 26-12-16

## تعميم بشأن عمليات تداول زيوت التزليق المستخدمة

## Circular About Handling of Used Lubricant Oil

In accordance with Federal Law No. 24 of 1999 for the Protection & Development of the Environment, and in compliance to the provisions of Local Order No. 7 of 2002 regarding the Management of Waste Disposal Sites In the Emirate of Dubai and to circular no (5) of 2014 regarding Management and Controlling the Handling and Disposal Processes of Hazardous Waste (copy attached).

The Environment Department of Dubai Municipality Industrial, Service and Commercial establishments, either belonging to Government Entities or to Private Sectors, generating used lubricants oil, to obtain a valid Environmental Clearance/Permit for the handling of this kind of waste which should include: storage, transport, processing, recycling, and/or safe

Considering the hazardous characteristics of such wastes and its harmful impacts on the environment and natural resources, we have permitted "Cyclo Oil LLC" company to process such wastes. Therefore, all government and private establishments are directed to deliver all their generated used oil exclusively to them.

disposal, as it is classified as Hazardous Waste as stated in

the above mentioned environmental laws & regulations.

Non-compliance hereon or deliver such waste to non permitted companies will result to administrative sanctions and/or the imposition of pertinent penalties in accordance with applicable rules and regulations.

For further information, please contact the Environmental Planning & Studies Section on Tel. No: 046066757, fax: 047033565.

استناداً إلى القانون الاتحادي رقم (24) لسنة 1999 بشأن حماية البيئة وتنميتها والأنظمة البيئية المنفذة له، والأمر المحلى رقم (7) لسنة 2002 بشأن التخلص من النفايات بإمارة دبي، وإلى التعميم رقم (5) لسنة 2014 الصادر بشأن " إدارة والتحكم في عمليات تداول والتخلص من النفايات الخطرة " (مرفق نسخة).

تهيب إدارة البيئة ببلدية دبي بكافة المنشأت (الصناعية والخدمية والتجارية) سواء التابعة للجهات الحكومية أو القطاع الخاص، والتي يتولد عن عملياتها التشغيلية والخدمية زيوت مستهلكة (المستخدمة في تزليق المحركات)، وجوب الحصول على تصريح بينى لعمليات تداولها التي تشتمل على التالي: التخزين، النقل، المعالجة، التدوير، التخلص الأمن منها، وذلك كونها تندرج ضمن قائمة النفايات الخطرة و فقاً للقو انين و التشريعات البيئية المنوه عنها أعلاه.

هذا ونود التنويه بأنه نظراً لخطورة ذلك النوع من النفايات على البيئة والموارد الطبيعية، فقد تم تأهيل وترخيص شركة سايكلو للزيوت ذمم التي تعمل بنشاط معالجة وتدوير هذا النوع من النفايات، مما يتوجب على كافة القطاعات الحكومية والخاصة، ضرورة الالتزام بتسليم كامل الكميات المنتجة لديهم إلى الشركة المذكورة دون غيرها.

وفي حال عدم الالتزام بما ورد أعلاه، أو في حالة تسليم هذه النفايات إلى شركات أخرى غير مرخصة من بلدية دبى، ستطيق العقوبات والغرامات المالية، وفقاً لما نصت عليه القوانين والتشريعات ذات الصلة بحق الجهات المخالفة.

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بقسم الدراسات والتخطيط البيئي على هاتف: 04-6066757، فاكس: .04-7033565

DEPARTMENT ENVIRON

مدير إدارة البيئة بلدية دبي

ص.ب.: 67 ، دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة هاتف: 6811 606 6821 - 04 606 6821

Director of Environment Department **Dubai Municipality** P.O. Box: 67, Dubai, UAE. Tel: 04 606 6810 - 04 606 6821



## Disclaimer

The information provided on our website is for general information purposes only. While WKC endeavours to provide the most up to date and accurate information, documents and links on our website, we will not be held liable for any loss or damage including without limitation, indirect or consequential loss or damage, or any loss or damage whatsoever arising from the use any of the information provided on our website. For any queries regarding the information on our website, please contact us on enquiries@wkcgroup.com.

Disclaimer www.wkcgroup.com